
Fra: Frank Willy Pedersen Djuvik [] 

Til: Einar Kåre Ulla [Einar.Kare.Ulla@sfj.no] 

Kopi:  

Sendt: 07.06.2016 16:53:25 

Emne: VS: Kontakt med Torghatten 

Vedlegg:  

 
Fra: Jenny Ellaug Følling 
Sendt: 7. juni 2016 08:34:45 
Til: Frank Willy Pedersen Djuvik 
Kopi: Tore Eriksen 
Emne: Kontakt med Torghatten  

  
Hei. 
 
Det står i saksutgreiinga til kontrollutvalet at; «Vi merker oss at kommunikasjonen med Torghatten har 
blitt gjennomført av fylkesordførar, 
trass i at det er fylkesrådmannen, som gjennom vedtak i fylkestinget, har fått fullmakt til å sluttføre 
salet av aksjane i F1 Holding.» 
 
Dette meiner eg er misvisande, også utifrå det eg sa i intervjuvet.  
 
Eg vil presisere at min kontakt med Torghatten har ikkje gått på oppfølging av fylkestinget sitt vedtak. 
Den kontakt eg har hatt med Torghatten har vore knytt til min rolle som eigarskapsrepresentant. Eg 
møtte Torghatten då avtalen vart signert. Eg avtalte mellom anna eit møtet mellom Torghatten, 
fylkeskommunen og F1Holding, og møtet mellom «våre fire» i styret og Torghatten slik at dei fekk helse 
på kvarandre. 
 
Med helsing 
Jenny Følling 
fylkesordførar 
 
www.sfj.no | jenny.folling@sfj.no 
sentralbord: +47 57638000 | mob: +47 47905990 
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